

Financial Offer: Providing Deisel, Refiling Gas Cylinders and Kerosene for Al-Hol Camp.

العرض المالي: توريد الديزل، وإعادة تعبئة أسطوانات الغاز، والكبروسين لمخيم الهول

Supply Diesel for Al-Hol Camp

#	Description of the Items	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Estimated quantity per Order Letter/month	Estimated quantity for Five Months
1	Providing Diesel for Generators in Al-Hol Camp in Northeast Syria	Liter	1		10,000	50,000

Refilling Gas Cylinders for Al-Hol and Roj Camps in -NES

#	Description of the Items	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Estimated quantity per Order Letter/month	Estimated quantity for Five Months
2	Refilling, loading, offloading and transporting gas cylinders, size ranges between 21 kg to 25 kg. for Al-Hol Camp.	Each	1		2,500.00	12,500

Supply Kerosene for Heating at Al-Hol Camp in - NES

#	Description of the Items	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Estimated quantity for round and half
1	Kerosene must be covering following specifications : - Colour : White of near to Light Yellow - Odour : Hydro Carbon/Acceptable - Flame test : light blue/blue color - Visual test : Clean and clear (no visible impurities like particles etc)	Liter	1		377,625.00

NOTES:

- 1- All the products above should be approved by our organization's field Staff.
- 2- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ and will order as per need.
- 3- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- 4- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 5- The delivery Locations are as mentioned above
- 6- The offered Prices includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver and Implementation to locations mentioned above.

ملاحظات:

- 1- يجب أن تكون جميع المنتجات المذكورة أعلاه معتمدة من قبل الكادر الميداني لمنظمتنا.
- 2- منضممتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- 3- جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- 4- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة, و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
- 5- مواقع التوصيل كما مذكور في الأعلى .
- 6- تشمل الأسعار المقدمة تكاليف النقل والتحميل والتنزيل وأي تكاليف أخرى لازمة للتسليم والتنفيذ في المواقع المذكورة أعلاه.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____